

Summary of Resolutions of Board of

<u>Directors Meeting of Elsewedy Electric S.A.E</u> <u>held on Monday 04/8/2025</u>

First Resolution:

The board has unanimously approved the audit committee's report on the company's financial statements for the financial period ending on 30/6/2025.

Second Resolution:

Approval of the separate and consolidated financial statements for the financial period ending on 30/6/2025

Third Resolution:

Approval of statement of business results for the financial period ending on 30/0/2025.

Noha Agaiby

Investor Relations Director and Board Secretary

ملخص قرارات محضر إجتماع مجلس إدارة شركة السويدى إليكتريك (ش.م.م.) المنعقد يوم الاثنين الموافق 2025/8/04

القرار الأول:

وافق المجلس بالإجماع علي اعتماد تقرير لجنة المراجعة عن القوائم المالية للشركة عن الفترة المالية المنتهية في 2025/6/30.

القرار الثانى

الموافقة على القوائم المالية المستقلة والمجمعة للشركة عن الفترة المالية المنتهية في 2025/6/30.

القرار الثالث

الموافقة علي بيان نتائج الاعمال عن الفترة المالية المنتهية في 2025/6/30.

نها عجايبي رئيس قطاع علاقات المستثمرين وأمين سر مجلس الإدارة

Noto Agube

